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ARUPÄRIMINE 

Seoses meile Tartu Postimehe vahendusel teatavaks saanud MTÜ Rehabilitatsioonikeskus Valge 

Eesti poolt Ilmatsallu vangide rehabilitatsioonimaja rajamisega, on tõstatunud taas küsimus 

linnavalitsuse poolsest informeerimisest. Infot ei saa kunagi olla liiga palju, kuid olukorras, kus 

terve kogukonnaga on teema läbi rääkimata, on taaskord (Varasemalt nt laste päevakeskuste 

sulgemine) halb näide ühe endast lugupidavast omavalitsuse kommunikatsioonioskusest. 

Ilmatsalus on tugev, turvaline ja ühtehoidev kogukond. Seoses eelmainutga soovime teada: 

1. Miks enne kõnealuse otsuse tegemist ei suheldud linnakodanikega? 

2. Kuidas linnavalitsus kavatseb tulevikus selliste olukordade tekkimist vältida? 

 

 

Soovime linnapealt nii kirjalikku kui ka suulist vastust.  
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